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Deltagere: 
 
Kristiansdal: Direktør Claus Krag og Jane Lyngs 
 
Kerteminde Kommune: Teamleder Klavs Hedelund og Lis Madsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat af dialogmøde 19/8 2023 kl. 10.00 
Lindøalleen 51, 5330 Munkebo 

mødelokale Langeskov 1 

 
 

1. Velkommen og præsentation. 

Klavs bød velkommen og alle præsenterede sig. 

 

 

2. Administration af ældreboliger i Kerteminde Kommune (Kristi-

ansdal) 

 

Beslutning: 

Kristiansdal spørg til, hvordan kommunen administrerer egne ældre- 

og plejeboliger. Klavs informerede om nuværende praksis i kommu-

nen og fremtidige muligheder. Klavs sender noget fakta-materiale til 

Kristiansdal. 

 

 

 

3. Strandkilen, Kerteminde (Kristiansdal)  

a) Færdiggørelse af P-areal 

b) Drøftelse af anvisningsregler – udkast vedhæftet 

 

Beslutning: 

a) Kristiansdal har spurgt til fortov og P-pladser langs Strandve-

jen. Kommunen fastholder at der etableres fortov. Kristiansdal 

har indbetalt til parkeringsfonden og Kommunen anlægger P-

pladser jfr. gældende regler. 

b) Det undersøges, om regler for fleksibel udlejning er godkendt. 

Jane sender materiale vedr. tidl. korrespondance. 
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Side 2 af 2 4. Gennemgang og drøftelse af fremsendte dokumentationspakke.   

 

Beslutning: 

Kort drøftet status og økonomi vedrørende Kristiansdals eneste af-

deling i Kerteminde Kommune (Strandvejen). Skema C forventes 

indsendt til godkendelse snarest. 

 
 
 

5. Evaluering af mødet og drøftelse af form for kommende møder. 

Enighed om, at formen på dagens møde er god og, at det er vigtigt 

at holde kontakten og dermed et årligt møde.  

 

Beslutning: 

Enighed om at, at det er godt og vigtigt at holde kontakten. Et årligt 

møde er fint, og hvis der opstår behov, kan der altid indkaldes til 

ekstra møder. 

 

 

6. Eventuelt og næste møde. 

Drøftet udviklingsområder i Kerteminde Kommune. Herunder mulig-

heder for nybyggeri. 

Claus spurgte til tanker om at bygge sundhedsfunktioner i forbin-

delse med nye boliger/ældreboliger/seniorboliger. Kristiansdal vil 

gerne deltage i et pilotprojekt, hvis kommunen har interesse i det. 

Drøftet spørgsmålet. 

 

Næste møde: 26. august 2025 kl. 13.30 i Munkebo 
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